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Referent: Birgit nr. 5 

Afbud: Mads nr. 19 og Marianne nr. 15 havde meldt afbud til mødet. 

1. Konstituering af bestyrelsen 

Bestyrelsen konstituerede sig som følger: 

Hasse Blom (nr. 13): Formand 

Mads Laursen (nr. 19): Næstformand 

Inge Livbjerg (nr. 11): Kasserer 

Marianne W. Jørgensen (nr. 15): Sekretær 

Frank Moos (nr. 26): Bestyrelsesmedlem 

Henrique Walter-Lauritzen (nr. 12): Suppleant 

Birgit Lledo (nr. 5): Suppleant  

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen godkendt. 

 

3. Orientering fra Udvalgene 

FÆLLESUDVALG v/Hasse: 

Aftale med Jonstruphøj nr. 1 om opfyldning af jord på gavlareal er endnu ikke opfyldt. 

Fliser under affaldscontainere på gæste-P-plads er på plads.  

Vor nabo i nr. 141 ønsker træer fjernet pga. udsyn/lysforhold. Dette har vi ikke accepteret, noget kan fældes, men 

ikke meget. Hegnet er nogle steder faldefærdigt, udgiften deles 50/50 i fald reparation er nødvendig!   

Ingen større fældning på Jonstruphøj synes nødvendig i år.  

Arbejdsdag: søndag 7. november 

 

NÆROMRÅDE v/Inge: 

Udvidelse af Jonstrupvangbebyggelsen. Der pågår drøftelser mellem Furesø Kommune og Region Hovedstaden om 

fremtiden for vor nabo ”Den selvejende Institution Jonstrupvangbebyggelsen”, herunder en udvidelse af 

bebyggelsen. Udvidelsen vil i givet fald omfatte byggeri på det grønne område ved Sct. Hans bålet. Derudover 

planlægges nedrivning af Plejehjemmet Søndersø, der p.t. huser flygtninge, da bebyggelsen er i en uacceptabel 

stand. Jonstrup89 følger op på sagen på møde med kommunen den 08.09.2021. Der vil senere blive udarbejdet 

lokalplan, der kommer i høring hos os. 

Reparation af rundkørslen i Jonstrup, ved skolen, er færdig den 02.09.2021.  



Bump ved Jonstruphøj udkørsel vil blive ændret, så bumpet bliver korrekt; trafikmåling afventes. Med henblik på at 

nedsætte farten, udarbejdes forslag fra bestyrelsen til diverse chikaneforanstaltninger mellem Jonstruphøj og den 

nye rundkørsel.    

Den varslede lukning af Perimetervej på 8 mdr. ændres til ca. 4 mdr., hvor 1. etape udføres.  

To deklarationer vedr. seniorbofællesskabet over for Jonstruphøj og Filosofgangen afventer tinglysning, 

påtaleberettidigede er bl.a. Jonstruphøj grundejerforening.  

Opsætning af pavilloner ifm. udvidelse af skolen i Jonstrup, p.t. til tosporet 3. klasse. Furesø Kommune har afsat ca. 1 

mio. til at ”forskønne” midlertidige pavilloner. Opsætning af midlertidige pavilloner kræver en høring, for at blive 

godkendt for en 3 års periode. Høring afventes. 

 

4. Økonomi  

Budget og omkostninger blev gennemgået af kasseren og godkendt af bestyrelsen. 

Asfaltering af Jonstruphøj i sommeren 2022 blev godkendt på Generalforsamlingen og Pankas vedtaget som 

leverandør. Pankas har varslet en forhøjelse på ca. 10% af tilbudsprisen, dvs., at prisen nu er på ca. 464.000 kr. Dette 

er lidt overraskende, men tilbuddet fra Pankas gjaldt til udgangen af 2021, og priserne er generelt steget voldsomt i 

perioden. Vi afventer en detaljeret uddybning.   

 

5. Opfølgning på Generalforsamlingen 2021: 

Forslag om beplantning ved Tryk16 med henblik på at fremme biodiversiteten – opfølgning afventes. 

Stenhugger: Natursten med teksten ”JONSTRUPHØJ” ved indkørslen til Jonstruphøj. Vi har modtaget to tilbud (hhv. 

ca. 4000,-/5000,- kr.) på tilslibning og tekstning. Inge har imidlertid kontakt med en lokal stenhugger (via sit 

engagement i Jonstrup89), som har tilbudt at udføre arbejdet for lidt vin; dette kan vi naturligvis ikke sige nej til! 

 

 

6. Forslag om opsætning af trampolin 

En kreds af beboere: Kasper (nr. 2), Henrique (nr. 12) og Mads (nr. 19) har tilbudt at finansiere, indkøbe, montere, 

vedligeholde m.m. en trampolin på Jonstruphøj. Placering bag legehuset og pilehytterne mod skoven. Positiv 

tilbagemelding fra bestyrelsen. Arealudvalget havde ingen indvendinger! Hermed et ok for GO! Start forår 2022.  

 

7. Næste møde 

Tirsdag 25. januar 2022  

 

8. Eventuelt 

Tilfredshed med påsætning af tekst på vore affaldscontainere ”Containerne på kun benyttes af Jonstruphøjs 

beboere”. 

 

Tak til Frank for herlig forplejning! 

  

 



 

 

 

 


